
وزیر اقتصاد: فرضیه حبابی بودن
رشـد بـورس در ابتـدای سـال ۱۴۰۲

کاملا منتفی است
به گزارش صدای تجارت، سید احسان خاندوزی با تاکید بر اینکه بورس
حباب ندارد، اظهار کرد: هیچ کدام از شاخصهای ریالی، ارزی و سایر
شاخصهای مدنظر برای تحلیل بازار، نگرانی درباره حبابی بودن بورس

را تائید نمیکند.

وی یادآور شد: بازار سرمایه که رشد خیلی خوب و سریعی در ماههای
اخیر داشته و ممکن است در این مسیر توقفهایی داشته باشد، اما

دوباره به مسیر خود باز میگردد.

وزیر اقتصاد گفت: از نظر کارشناسی اساساً فرضیه حبابی بودن رشد
بورس در ابتدای سال ۱۴۰۲ کاملا منتفی است.
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